
Zapisnik 

4. sjednice Vijeća učenika OŠ Vladmira Nazora Potpićan održane u utorak 29.5.2024.  

u 11:30 sati 

Nazočni: Ermin Silahić, Lara Bilić, Toni Benković, Leonardo Brnad, Lucija Benazić, Leona 

Širol, Katija Stojšić, Noemi Vretenar, Paola Valenta, Leona Širol, Petra Klapčić, Sofija 

Močinić, (online: Matija Benazić, Katja Baćac, Teodor Težak, Lorna Težak) 

Dnevni red:  

1. Unaprjeđenje rada škole 

AD-1. Ravnateljica škole Nada Peršić vodila je 4. sjednicu Vijeća učenika. Cilj ove 

sjednice bio je osvješćivanje jakih i slabih strana nastavnog i izvannastavnog procesa u 

školi. Ravnateljica je naglasila važnost svih članova Vijeća i njihoj ulozi u aktivnom 

iznošenju  konstruktivnih kritika i prijedloga za poboljšanje.  

Ravnateljica je zamolila učenike da razmisle, iznesu i argumentiraju metode i stilove 

poučavanja koji pridonose njihovoj većoj motivaciji te stvaraju pozitivno ozračje za 

odvijanje nastavnog procesa.   

Predstavnica 7.a razreda naglasila je važnim dosljednost i pravednost u  provođenju 

razrednih pravila.  Članice Vijeća učenika iznijele su nekoliko prijedloga za sprječavanje 

nepoželjnog ponašanja na nastavi i tijekom školskih odmora.  Predložile su boravak i 

pisanje domaćih zadaća u jednoj od slobodnih učionica nakon nastave, s napomenom 

da za to imaju priliku i svi ostali koji to žele. Predložile su, također, postavljanje kamera 

na školske hodnike kako bi se moglo utvrditi koji učenici ometaju rad i krše kućni red 

škole.  

Ravnateljica je pitala članove da razmisle i izraze mišljenje o kvaliteti odvijanja 

aktivnosti na izvannastavnim aktivnostima. Učenici su općenito pohvalili sadržaje 

izvannastavnih aktivnosti, naročito sportske grupe.  

Izrazili su zadovoljstvo radom školske kuhinje te predložili još jedan kuhani obrok u 

tjednu.  

Prijedlozi su prihvaćeni i bit će razmatrani na predstojećim sjednicama Učiteljskog vijeća.  

 

 

 

Zapisničar: Marina Rade                                                      

     Potpićan, 29.5.2024. 


